

TOUR DATE : MAY - DEC 2023
FLIGHT : MALAYSIA AIRLINES
HOTEL : 4 STARS STANDARD
PRICE (ADULT) : RM PER/PAX (TWIN SHARING)



6D5N HANOI – HALONG – SAPA – FANSIPAN PEAK 河内 - 下龙湾 - 沙巴 - 番西邦峰 6天5晚



DAY 1: HANOI ARRIVAL – CITY TOUR (D)

Upon arrival at Noi Bai International airport, our representative will meet and transfer to Hanoi downtown to visit the **West Lake, Tran Quoc Pagoda, Hoan Kiem Lake** (Restored Sword Lake), **St Joseph's Cathedral**, shopping at **36 Old Quarter**. Dinner and overnight in Hanoi.

第一天：河内（晚餐）

抵达河内-内牌国际机场后由专业导游迎接前往河内市中心参观西湖及镇国寺，继续观光市内著名的还剑湖，河内大教堂，逛36古式街道购物，晚餐於当地餐厅。

DAY 2: HANOI – HALONG (B/L/D)

Breakfast at hotel, Transfer to visit **Ho Chi Minh Mausoleum, Ho Chi Minh Palace, Ba Dinh Square, Uncle Ho' Stilt House, One Pillar Pagoda**, continues to visit **Temple of Literature**. After lunch, transfer to **Halong Bay** - UNESCO World Heritage site (160km driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Arrival Halong, have dinner and overnight in Halong Bay.

第二天：河内 - 下龙湾（早/午/晚餐）

早餐后，参观胡志明主席陵墓，主席府，巴亭广场，胡志明主席故居，一柱庙，继续参观文庙(越南首间大学)。午餐后，乘车前往广宁省的下龙湾（距离河内 160 公里，大约 3,5 个小时）（一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产，也刚刚成为新世界七大自然奇观之一），路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风景。抵达下龙湾，晚餐於当地餐厅。

DAY 3: HALONG – HANOI (B/L/D)

After breakfast, transfer to Halong boat station to take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit **Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village**, lunch will be served with fresh Halong Seafood, enjoy Vietnam Coffee on Cruise. Back to Hanoi and enjoy **Vietnam Famous Water Puppet Show**, dinner and overnight in Hanoi.

第三天：下龙湾 - 河内（早/午/晚餐）

早餐后，乘船约 4 个小时环游 1,500 多平方公里范围，观赏海上桂林之称的下龙湾，沿途参观天宫洞，斗鸡岛，海上人家等，午餐於船上享用海鲜餐，在船上品尝越南咖啡。下午乘车返回河内，欣赏越南著名的水上木偶戏表演，晚餐於当地餐厅。

DAY 4: HANOI – SAPA – FANSIPAN PEAK (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to **Sapa** (It takes around 5 hours for transferring by bus). Arrival sapa at middle day. After lunch, visit **Fansipan Mountain** by the cable car. As you know the cable car in Sapa is the world's longest and highest cable car, running up from sleepy Sapa Town in Lao Cai Province to the peak of 3,143-meter Fansipan Mountain, known as Indochina's rooftop. Enjoy the view from the highest point of this incredible mountain. The lush green and subtropical vegetation makes this mountain really very beautiful. Take some pictures for unforgettable experience from the top. After taking scenery then get cable car back to Sapa, visit the busy market where Red Dao, Black & Flower H'Mong, Tay and other ethnic minority people converge from the surrounding countryside to sell their silverware and handicrafts, and to buy provisions, continue to visit **Sapa French Church**, Dinner & overnight in Sapa.

第四天：河内 - 沙巴 - 番西邦峰（早/午/晚餐）

早餐后，乘车大约五个小时前往沙巴镇（与中国云南边境），抵达沙巴享用午餐於当地餐厅，下午乘坐世界上最长，最高的缆车参观番西邦峰，享受沙巴的美景。完毕后乘坐缆车返回沙巴镇，参观沙巴教堂，自由在沙巴少数民族市场购物，晚餐於沙巴当地餐厅。

DAY 5: SAPA – CAT CAT VILLAGE – HANOI (B/L/D)

Breakfast at hotel, following the road down to the valley by steps, walking to *H'Mong Village (Cat Cat Village)* working on the paddy fields and their animals, such as Chicken, Water Buffaloes and pot Bellied pigs. You can also see the old *Hydro Electric Power Station* which was built by the French time in early 20th century, and a beautiful waterfall that is the good place for resting. Continue to stop at *Tavan Observation Deck* for panoramic view of *Lao Chai Tavan Village*. In the afternoon, transfer back Hanoi, stop at Vietnam – China border to take photos. Dinner & overnight in Hanoi.

第五天：沙巴 - 格格村 - 河内（早/午/晚餐）

早餐后，慢慢行走参观格格村，这里游客可欣赏到本地少数民族的日常生活，也看到漂亮的风景如野生山区，梯田，法国留下来的发电厂等。继续前往打万观景台，欣赏老仔村和打万村的美景。下午返回河内，停留在中国跟越南边界老街口岸-中国河口拍照。晚餐於河内当地餐厅，入住酒店休息。

DAY 6: HANOI DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel, free time for leisure then transfer to airport for flight home.

第六天：河内（早餐）

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束 6 天娱乐旅程。

SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT

PRICE INCLUDES

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Travel Insurance
- Accommodation – as hotel in the list or similar – based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Daily ABF and meals as mentioned in the program.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Transportation by private air-conditioner.
- 01 bottle (500 ml) of drinking water for each pax per day.
- Meals (**Vietnamese food & Chinese food**) as the tour code (B: Breakfast, L: lunch, D: Dinner) 8 USD- 12 USD / meal/ pax
- Boat fees private one in Halong on as mentioned in the program.
- Free VietNam Coffee/ Beer / Coke on Halong cruise
- Cable car + one way funicular to visit Fansipan peak

MEALS SPECIAL ARRANGEMENTS

1. Vietnam Chicken Noodles
2. Vietnam spring rolls
3. Sen Buffet in Hanoi
4. Seafood on Halong Cruise
5. Local beer or soft drinks on Halong cruise
6. Lobster (1/2 lobster per pax)
7. Roasted duck
8. Bamboo Rice in sapa
9. Kampong chicken
10. Sapa Salmon 2 dishes: Sashimi, BBQ
11. Sturgeon hot pot
12. Fansipan Buffet
13. H'mong grilled pork
14. Vietnam French Bread
15. Hanoi special eggs coffee

PRICE EXCLUDES

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry, etc.